
Title (en)
DRAWER PULL-OUT GUIDE

Title (de)
SCHUBLADENAUSZIEHFÜHRUNG

Title (fr)
GLISSIÈRE DE SORTIE DE TIROIR

Publication
EP 4162838 A1 20230412 (DE)

Application
EP 22210479 A 20190507

Priority
• AT 504492018 A 20180605
• EP 19725842 A 20190507
• AT 2019060153 W 20190507

Abstract (en)
[origin: WO2019232560A1] The invention relates to a drawer pull-out guide (4), comprising: - a first guide rail (10) and at least one second guide
rail (11) which are mounted so as to be slidable relative to one another, - at least one support element (17) arranged on a first guide rail (10) for at
least temporarily being supported on the second guide rail (11), - wherein the position of the at least one support element (17) relative to the second
guide rail (11) can be adjusted by means of an adjusting device (16) and after having been adjusted can be fixed relative to the first guide rail (10),
wherein the at least one support element (17) can be adjusted in a vertical direction (H) by the adjusting device (16) in the mounted position of the
drawer pull-out guide (4).

Abstract (de)
Schubladenausziehführung (4), umfassend:- eine erste Führungsschiene (10) und wenigstens eine zweite Führungsschiene (11), welche relativ
zueinander verschiebbar gelagert sind,- wenigstens ein an einer ersten Führungsschiene (10) angeordnetes Abstützelement (17) zum zumindest
zeitweisen Abstützen an der zweiten Führungsschiene (11),- wobei die Lage des wenigstens einen Abstützelementes (17) relativ zur zweiten
Führungsschiene (11) durch eine Einstellvorrichtung (16) einstellbar und nach erfolgter Einstellung relativ zur ersten Führungsschiene (10)
feststellbar ist,wobei das wenigstens eine Abstützelement (17) durch die Einstellvorrichtung (16) in der Montagelage der Schubladenausziehführung
(4) in einer Höhenrichtung (H) einstellbar ist.
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